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Møteprotokoll fra møte 15.2.2023 
 
Møtested: Formannskapssalen 
Tid:  Kl: 1000 – 1230. 
Til stede: Jarle Adolfsen, Jørunn Rognsaa, Hans Nikolaisen, Svein Prestbakk 
Forfall:  Inessa Forsgren 
Vara:  Astrid Tunheim 
 
Andre: Tove Utmo (avd. leder SABE), Inger-Ann Fossli (leder Hjemmetj.), Ingrid H. 

Frantzen (kommuneplanlegger), Agnes Amundsen (Salangen 
pensjonistforening) 

 
Leder ønsket velkommen, og gikk igjennom sakslista.  
 
 
Saksliste: 
 
Sak 1/23:  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak:  Godkjent. 
 
Sak 2/23: Godkjenning av protokoll fra møte 17.11.2022 
 
Vedtak: Godkjent 
 
Sak 3/23: Referatsaker 
 Leder gikk igjennom følgende; 
 

1) Initieringsmøte omsorgsboliger– Salangen kommune 
2) Invitasjon til livsgledekonferanse – Stjørdal – 28. -29.3.2023 
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Jon Myrmel påmeldt 
3) Leder har meldt seg på nyhetsbrev – «Aldersvennlig Norge» 
4) Webinar – 16.2.2023 – «vil unngå sykehus for skrøpelige eldre» 

 
 
Sak 4/23: Årsmelding 2022 
 
Leder la fram årsmelding for 2022. 
 
Vedtak: Årsmelding 2022 godkjent. 
 
 
Sak 5/23: Eldreomsorgen i Salangen i dag 
 
For tiden, daglig leder Tove Utmo orienterte og redegjorde for stoa fra samtlige avdelinger 
på SABE; «Blåklokka» (demensavd.), pleieavd, og fra hjemmetjenesten. Dette etter ønske fra 
eldrerådet da det for tiden er mye fokus på eldreomsorg. Hvilke utfordringer står vi overfor i 
Salangen? Flere eldre, flere demente osv.  
Utmo la fram en god og oversiktlig status for SABE og driften der. Det er mye positivt.  
Det er laget ny turnus som fungerer godt. Fagkompetansen til personalet er bra. Dagtilbud 
for demente 3 ganger i uka med fast ansatte. 
Innenfor velferdsteknologi skjer det mye; de fleste ønsker å bo hjemme lengst mulig, og da 
er gode hjelpemidler viktig. Det er bl.a. kjøpt inn et antall «nattugler», et slags kamera som 
kan settes opp i heimen, på rommet, i leiligheten. Disse kan tas i bruk etter samtykke. 
Pr i dag har hjemmetjenesten 72 brukere, 53 av disse trenger helsehjelp (pleie, 
medisinering). Fra 23. januar ble nattjeneste iverksatt, en gladnyhet. 
 
Det ble reist en del spørsmål underveis, og eldrerådet fikk gode og greie svar på disse. 
Eldrerådet takker ledelsen på SABE for en meget grundig og god oppdatering. 
 
Vedtak: Tas til orientering 
 
 
Sak 6/23: Omsorgsboliger i Salangen 
 
Powerpoint presentasjon – konsept omsorgsboliger v/Ingrid H. Frantzen. 
 
Det skal bygges omsorgsboliger på Prix-tomta. Det vil bli mellom 15 – 30 boliger. 
Frantzen gikk igjennom konseptet, svarte på spørsmål og eldrerådet kom med innspill til 
planene.  
Salangen eldreråd er positiv til framlagte planer og følger med i prosessen.   
 
Vedtak: Tas til orientering 
 
 
Sak 7/23: Eventuelt 
 

1) Brev fra FFO – Funksjonshemmedes Fellesorganisasjon 
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«hvorfor er det viktig med eget kommunalt råd for personer med 
funksjonsnedsettelse?» 
 
Tas opp på neste møte. 
 
 

Med hilsen 
 
 
Grethe Davidsen Kleppe 
fagleder 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur 
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